

ABSTRAK

CV.Prima Kreasi Pratama nyaéta pausahaan anu diadegkeun dina taun 2011 ku Bapak Iwan Kristianto S. Pt anu ayeuna ngabogaan 33 pagawé. CV.Prima Kreasi Pratama kalibet dina feed aditif. Aditif pakan nyaéta bahan pakan tambahan anu dipasihkeun ka ternak kalayan tujuan ningkatkeun produktivitas ternak sareng kualitas produksi. CV.Prima Kreasi Pratama ngagunakeun merek "Prima Care" anu khusus pikeun hayam. Stratégi pamasaran munggaran anu digunakeun ku pausahaan nyaéta ngajalin hubungan anu hadé jeung para patani sarta ngawanohkeun produk sangkan para patani kabetot pikeun meuli produk Feed Additive ti Prima Care. Salian langsung ka patani hayam, pausahaan ogé nyiptakeun média sosial pikeun ngagampangkeun pamasaran.

Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun mikanyaho pangaruh insentif kana moral pagawé di CV. Prima Kreasi Pratama Kabupaten Bandung Barat. Metode panalungtikan anu digunakeun nyaéta metode kuantitatif, téhnik ngumpulkeun data, diantarana; primér kalayan observasi non partisipan, wawancara terstruktur, jeung angkét (kuesioner) ka 33 réspodén, sedengkeun sékundér dimeunangkeun tina panalungtikan saméméhna, diantarana; jurnal, artikel, jeung buku, téhnik analisis data ngawengku; analisis skor unggal variabel, uji validitas, uji reliabilitas, régrési liniér basajan, uji hipotésis, jeung analisis koefisien determinasi.

Méré insentif dina CV. Prima Kreasi Pratama meunang peunteun rata-rata 95,7%. Hasil tina rata-rata aya dina katégori “alus”, hartina pemberian insentif geus lumangsung kalawan hadé lantaran lolobana pagawé geus narima insentif, boh insentif materil boh insentif non-material sangkan pagawé bisa sumanget dina ngalaksanakeun tugasna. nu hadé sistem insentif bakal nyieun karyawan ngaronjat moral.

Moral karyawan di CV. Prima Kreasi Pratama meunang peunteun rata-rata 85,8%. Hasil rata-rata aya dina katégori “alus”, hartina moral pagawé geus alus, bisa katitén tina indikator disiplin, gawé bareng, jeung kapuasan gawé. Seuseueurna karyawan parantos matuh kana aturan di CV. Prima Kreasi Pratama sarta geus gawé hadé jeung sasama pagawé sarta jeung atasan, sangkan pagawé ngarasa nyaman jeung sumanget dina gawé di CV. Prima Kreasi Pratama Kabupaten Bandung Barat.